
Zápisnica zo zasadnutia výboru obvodu č. 3 - Solinky 
 

Dátum a miesto konania: 4.6. 2024, 17:00, ZŠ Gaštanová 

Prítomní poslanci: Ľubomír Bechný, Peter Cibulka, Dominik Hriník, František Talapka 

Ospravedlnený:  

Neprítomný: Martin Kapitulík 

Prítomných občanov: 18 

Hosť: p. Tomašec, mestská polícia 

 

 

Podnety a pripomienky od občanov: 

 

- Požiadavka zabezpečiť výdajňu obedov na Solinkách pre dôchodcov. 

 

- Parkovanie: široký chodník pri pozemku Metra pri zástavke Limbová, ktorý slúžil na parkovanie, sa už 

na túto činnosť nevyužíva. Chodník je dlhý 90 m a parkovalo tam 17 vozidiel. Požiadavka od občanov 

na vyznačenie možnosti parkovania dopravnou značkou, aby sa tam mohlo parkovať. Viď foto: 

 
 

- Požiadavka uverejniť telefónne číslo na zber elektroodpadu v Radničných novinách – hlavne pre 

starších občanov, ktorí nemajú  prístup na internet. 

 

- Opakovaný podnet na výruby a orezanie stromov pred školou Limbová a zástavka Limbová, treba to 

riešiť.  

 

- Občan vyjadril sťažnosť na úzke parkovacie miesta. Tvrdí, že každý mesiac sú oškreté auta. 

 

- Požiadavka skontrolovať miesta pre invalidov pri Platanovej 27, či sú legálne.  

 

- Platanová 27, 28 - požiadavka na výrub javora, ktorý je blízko fasády a špiní ju, a tiež orez borovíc, 

ktoré sú naklonené.  

 



- Výjazd na hlavnú cestu z Platanovej - požiadavka spraviť orez kríkov smerom k prechodu ku 

Zámočku. Nie je tam vidieť, keď sa vychádza autom. Alebo pouvažovať, či by sa to nemalo celé vyrezať 

kvôli bezpečnosti. Viď foto: 

 
 

- Smetné nádoby sa nedajú poriadne zatvoriť. Požiadavka na opravu alebo zakúpenie nových.  

 

- Kontajnery na bioodpad - keď sa otvoria, tak veko padne dozadu a udrie do koša a tým sa nádoba 

poškodzuje.  

 

- Požiadavka upraviť stromy, ktoré zarastajú do lámp verejného osvetlenia - aby neblokovali svieteniu. 

Bolo by vhodné skontrolovať celé Solinky. 

 

- Požiadavka pravidelne orezávať kríky pri chodníku smerom na železničnú stanicu Solinky – zasahujú  

do chodníka. 

 

-  Zvážiť možnosť, či by mesto mohlo pravidelne poskytovať vrecká na bioodpad pre občanov. 

 

- Občan vyjadril podnet, že v nových trolejbusoch chýba pri vchodových dverách tyčka pri strope, 

ktorej by sa dalo držať. 

 

- Požiadavka čistiť smetné nádoby - hlavne komunál a bioodpad - je tam veľký zápach.  Občania sa 

pýtajú, ako prebieha kontrolná činnosť, či sa nádoby na odpad čistia. 

 

- Občania si žiadajú, aby prišiel na stretnutie s občanmi viceprimátor Kapitulík, ktorý je poslancom za 

Solinky. 

 

- Požiadavka vysypať koše na cyklotrase z Vodného diela do Budatína. 

 

- Križovatka cesty od Bytčice s privádzačom: čas, keď svieti zelená v smere od bývalých mliekarní je 

príliš dlhý - požiadavka skrátiť. 

 

 

Zápis spracoval:      Dominik Hriník ................................. 

Zápis overil:                       Peter Cibulka          ................................. 


